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Styremøte hos Roy. Kjetil meldte forfall 

 

1. Storviltjakten 2024 
Roy informerte om feltledermøtet vi hadde i forrige uke. Stor enighet om planen for årets 
jakt. Hjort og rådyrkvoter tildelt.  
Elg, der har vi i denne 3-års perioden 3 dyr per år. Alle felt får jakte, men skyter felt 1 eller 
6 elg i år, bør vi vurdere å ikke tildele elg på disse feltene neste år. Dette grunnet at disse 
feltene ikke har stort nok areal til å få en elg pr. år. Sak for årsmøte i 2025. 
Med bakgrunn av få observasjoner av elg, velger styret å frede voksen ku i 2024.  
 

2. Småviltjakt. Svein Arne har tatt en runde på småviltjakt. Ingen nærliggende felt fra Lesja 
og hit har ikke åpnet. Vi avventer og følger med hva andre gjør.  
Styret avventer til nasjonal telling er offentlig om ca. 2 uker. 
 

3. Herjevatnet. Populært å låne båtene våre. På finværsdager er de stort sett på vannet. 
Fisket er på normalen. Kjetil følger med og innhenter fiskerapportene. 
 

4. Eventuelt 

Vedtekter. Roy sendte inn de nye vedtektene til Brønnøysund under møtet. Med dette   
håper vi at vi blir godkjent som et SA. 

 

 
 


